
Protokoll årsmöte  

LundsSquash  
 

 

Datum: 2021-11-21 klockan 14.00 

Plats: Victoriastadions konferenslokal 

Närvarande på plats: Magnus Sydoff, Anders Eriksson, Jabbar Mohammad och Emil Gunnarsson 

 

§1. Ordförande Magnus Sydoff hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat genom att 

börja med att fastställa röstlängden för mötet. 

§2. Ordförande och sekreterare för mötet valdes, och Magnus Sydoff fick båda posterna. 

§3. Emil Gunnarsson valdes som protokolljusterare och Anders Eriksson som rösträknare. 

§4. Möteskallelsen hade skickats ut den 16:e oktober, dvs 5 veckor innan årsmötet. 

Mötesdeltagarna ansåg att mötet hade utlysts på rätt sätt. 

§5. Fastställande av föredragningslista. Mötet godkände föredragningslistan. 

§6. Magnus Sydoff drog verksamhetsberättelsen för det senaste verksamhetsåret. 

§7. Mötet gav ansvarsfrihet för styrelsen för det senaste verksamhetsåret. 

§8. Styrelsen har inte föreslagit någon ändring av medlemsavgiften och den är fortsatt 50 kr per 

termin, dvs. 100 kronor per år. 

§9. Inga motioner hade inkommit till styrelsen. 

§10. Val 

a. Magnus Sydoff valdes som föreningens ordförande för en tid av ett år 

b. Som ledamöter valdes Emil Gunnarsson, Magnus Holmberg, Zoran Stambolowski, 

Anders Eriksson och Jabbar Mohammad.  

c. Inga suppleanter valdes. 

d. Inga ledamöter till valberedningen valdes. 

§11. Uppdaterade stadgar hade tagits fram av Anders och Magnus S under hösten. Dessa har varit 

publicerade på hemsidan sedan den 20:e oktober. Eftersom de tidigare stadgarna härrörde 

från några slags mönsterstadgar från 1995 så togs en del onödig text bort, otidsenliga 

aktiviteter som vi i alla fall inte genomför raderades, och till sist så uppdaterades fraseringar 

och språkbruk. 

Mötet antog de reviderade stadgarna och de lades upp på hemsidan den 21 november 2021. 

§12. Under punkten övriga frågor kom följande punkter upp 

a. Avtackning 

Magnus S avtackades för arbetet med stegen med ett trevligt presentkort hos ATL 



b. Skåp med bollar 

LundsSquash står i kö för ett plåtskåp hos ATL. Vi räknar med att få ett skåp under 

december månad 2021. 

Målsättningen är att det i detta skåp ska finnas bollar till försäljning för medlemmarna. 

Årsmötet tyckte att det kunde vara vettigt att prova konceptet att man har ett antal 

bollar i skåpet och att medlemmarna (via ett kodlås) kan öppna skåpet, ta bollar och 

Swisha pengar till bollansvarig Magnus Holmberg. 

 

c. Mer välbesöka årsmöten 

Eftersom årsmöten inte är särskilt välbesökta aktiviteter (endast styrelsen har deltagit 

de senaste åren) så föreslogs det att vi ska erbjuda en lättare förtäring och dryck vid 

årsmöten för att på så sätt locka medlemmarna att dyka upp. 

 

d. Styrelsemöte 

Eftersom styrelsemöten hålls relativt sällan föreslogs det att styrelsen möts över en bit 

mat och dryck. 

e. Klubbtävling 

Det uppkom förslag att vi skulle hålla en klubbtävling som avslutning på vårsäsongen 

2022. Emil hade lite olika förslag på hur denna tävling skulle kunna se ut. Styrelsen tog 

på sig att fundera över detta under våren. 

 

 

Avslutningsvis tackade ordförande de närvarande och förklarade mötet för avslutat. 


